

EDITORIAL: New list editor

H-ArtHist Redaktion

Dear list members,

we are pleased to welcome a new list-editor to the H-ArtHist editorial team:

Jonas Beyer M.A. has studied art history and history in Berlin and Florence. Scholarship at the "Zentralinstitut für Kunstgeschichte" in Munich. Trainee at the Feuilleton of the "Frankfurter Allgemeine Zeitung". Currently writing a doctoral dissertation on the rediscovery of the monotype process during the 19th century within the PhD Program "History and Cultural Studies" of the Dahlem Research School (FU Berlin).

The editorial board of
H-ArtHist

Sehr geehrte LeserInnen,

wir freuen uns, einen neuen Listen-Redakteur im Team von H-ArtHist begrüßen zu dürfen:

Jonas Beyer M.A., Studium der Kunstgeschichte und Geschichte in Berlin und Florenz. Magisterarbeit zu "Castigliones Monotypien. Bilder aus Licht und Dunkelheit". Stipendiat am Zentralinstitut für Kunstgeschichte in München. Hospitanz beim Feuilleton der Frankfurter Allgemeinen Zeitung. Dissertationsprojekt: "Zwischen Zeichnung und Druck. Die Wiederentdeckung der Monotypie im 19. Jahrhundert" im Rahmen des Promotionsstudiums "History and Cultural Studies" der Dahlem Research School (FU Berlin).

Das H-ArtHist Team

Quellennachweis:

EDITORIAL: New list editor. In: ArtHist.net, 02.02.2009. Letzter Zugriff 25.03.2026.
<<https://arthist.net/archive/31276>>.